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OBČINA RENČE-VOGRSKO 
BUKOVICA 43 
5293 VOLČJA DRAGA 

 

Z A P I S N I K 

20. seje občinskega sveta občine Renče-Vogrsko, ki je bila v torek,  26. maja 2009 
ob 17.00 uri, v prostorih Občine Renče-Vogrsko. 

 
Sejo je sklical in vodil Aleš Bucik, župan Občine Renče Vogrsko. Začela se je ob 17.00 uri. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, člani nadzornega odbora, občinska uprava in mediji. 

 
Na začetku je bilo prisotnih 11 svetnikov in sicer: Jožef Hvalica, Vinko Jarc, Vanda Ožbot, 
Marjan Murovec, Valter Mlečnik, Nataša Podgornik, Katjuša Žigon, Nikita Fajt, Tomaž Gregorič, 
Nevo Pregelj in Radovan Rusjan. 
 
Opravičili so se Silvo Vončina in Janko Furlan. Svetnik Gregor Kobal in Samo Turel sta 
napovedala manjšo zamudo. 
 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 

 
Predlog dnevnega reda: 

 
1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Potrditev zapisnika 19. redne seje z dne 14.04.2009, 
3. Potrditev zapisnika 14. korespondenčne seje z dne 22.04.2009, 
4. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
5. Vprašanja in pobude, 
6. Potrditev cene vode – poročevalec: g. Miran Lovrič, Vodovodi in kanalizacije Nova 

Gorica, 
7. Spremembe in dopolnitve letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja, 
8. Dopolnitve letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem , 
9. Predstavitev predloga osnutka OPN – poročevalec: g. Viljem Fabčič, Studio 3, 
10. Razno. 
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Ad. 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan predlaga spremembo dnevnega reda tako, da se zamenjata točki 2 in 6. 
 
Župan da predlog spremenjenega dnevnega reda na glasovanje. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je dnevni red sprejet. 
 
 

Ad. 2) Potrditev cene vode – poročevalec: g. Miran Lovrič, Vodovodi 
in kanalizacije Nova Gorica 
 
Župan da besedo predsedniku odbora za gospodarstvo. 
 
Svetnik Nevo Pregelj povzame, da Vodovodi in kanalizacija ne pokrivajo amortizacije za 
cevovodno omrežje. Cena se ni spremenila od leta 2002 in če se povišanje ne sprejme, bo 
potrebno kriti izgubo iz sredstev občine. V nasprotnem primeru je potrebno povišanje sprejeti, 
zato v imenu odbora za gospodarstva predlaga, da se povečanje cene vode sprejme.  
 
Župan da besedo poročevalcu Miranu Lovriču.  
 
Direktor Vodovodov in kanalizacije Miran Lovrič pojasni razloge za predlagano povišanje cene 
vode. 
 
Župan odpre diskusijo. 
 
Svetnica Vanda Ožbot želi izvedeti, kolikokrat letno je upravičen posameznik do subvencije za 
prevoz pitne vode, če nima vode.  
 
Miran Lovrič pojasni, da je to interna stvar občine, ki mora to urediti s pravilnikom. Družba ima 
sicer svojo cisterno, s katero razvaža vodo ceneje kot gasilci. 
 
Svetnica Vanda Ožbot želi izvedeti, kaj je s katastrom in kakšno stanje je v občini. 
 
Direktor Miran Lovrič pojasni, da je kataster pripravljen in po ocenah 90% usklajen. 
 
Župan da predlog na glasovanje: 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 10 
PROTI 1 
 
Župan ugotovi, da je predlog v predlaganem besedilu sprejet. 
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Ad. 3) Potrditev zapisnika 19. redne seje z dne 14.04.2009 
 
 
Župan da zapisnik v obravnavo. 
 
Svetnik Valter Mlečnik meni, da so nekatere stvari včasih v zapisniku preveč površno zapisane. 
Kot primer navede razlago ravnatelja osnovne šole, ki jo je imel, je bila v določenih delih precej 
zanimiva in tudi korektna in prav bi bilo, da bi  določene stvari bile zapisane notri. Tukaj v 
zapisniku je napisano samo, da je imel predstavitev in potem je samo še debata glede na 
vprašanja določenih svetnikov. Meni, da bi takšne stvari v prihodnje dobro, da bilo kaj več 
napisano. 
 
Župan odgovori, da so zapisniki po njegovem mnenju predolgi. Dogovorjeno je bilo, da se piše 
samo pripombe in ne pozitivna razmišljanja.  
 
Župan da zapisnik na glasovanje: 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 9 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 19. redne seje potrjen. 

 

Ad. 4) Potrditev zapisnika 14. korespondenčne seje z dne 22.04.2009 
 
Svetovalka za pravne zadeve Nataša Gorkič predstavi vsebino korespondenčne seje. 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 14. korespondenčne seje potrjen. 

 

Ad. 5) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje 
 
 
Župan predstavi pretekle dogodke. Zahvali se vsem sodelujočim, ki so pripomogli k občinskemu 
prazniku. Izrazi svoje zadovoljstvo.  
 
Ta teden gre javno naročilo za oddajo del za mrliško vežico v Renčah in upa, da bo do 1.11. 
2009 končana. 
 
Pred prvomajskimi prazniki je bil poslan predlog sklepa II delitvene bilance. Danes je bil prejet 
odgovor, ki se ne ujema s predlaganim. Predlog MONG bo posredoval odboru za gospodarstvo. 
Upa, da bo to v mesecu juniju dokončano. 
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Z ELES-om in Civilno Iniciativo je bil sestanek 18. 5. 2009. Župan meni, da se bo sedaj 
dejansko zgodil vkop daljnovoda. Zahvaljuje se vsem sodelujočim. 
 
Prenavlja se križišče pri Jolici v Volčji Dragi čez železniško progo. Občina bo plačala še pločnik 
in zid. Včeraj je bilo z Jolico dogovorjeno, da se lahko uredi tudi njena stran.  
 
Predstavniki krajevnih skupnosti in odbora za okolje in prostor so se sestali in uskladili cene 
najemnin grobov. 
 
Glede vpliva krožišča na poplavno varnost pri gradnji Renške obvoznice se je sestal z Vrtovec 
Vojkom. Apelira na vse svetnike, da pozitivno vplivajo na vse ljudi, ki so udeleženi v projektih, ki 
se izvajajo. 
 
Svetovalka za pravne zadeve Nataša Gorkič poda pregled sklepov prejšnje seje. 
 
 
 

Ad. 6) Vprašanja in pobude  
 
 
Svetnik Radovan Rusjan ugotavlja, da krajevna skupnost Bukovica podpira Vrtovec Vojka pri 
njegovih zahtevah glede varnosti krožišča na poplavno varnost. Želi izvedeti, ali je svet krajevne 
skupnosti strokovno podprl podporo gospodu Vrtovcu.  
 
Svetnica Vanda Ožbot pove, da niso dobili nobene dokumentacije. Dobili so predračun na 
odboru za okolje in prostor, kar ni bila osnova. Ministrstvo za okolje in prostor je podalo soglasje 
glede na projektne pogoje. Sami se pač ne morejo nekaj izmišljati, če je ministrstvo soglašalo.  
 
Svetnica Katjuša Žigon poudari, da bi bilo pri teh stvareh zelo lojalno s strani krajevne skupnosti 
Bukovica, da bi se pogovorila s krajevno skupnostjo Renče. Gospod Vrtovec je požrl že eno 
leto, ko so to urejali. Misli, da bi bilo pri teh stvareh, ki so sila občutljive, bilo res potrebno pres 
se posvetovati, ne pa prej kar ad hoc nekaj sprejemati. V Renčah niso bili o tem obveščeni, in to 
po njenem ni prav. 
 
Župan pove, da se sedaj dela začasni priključek, ki mora biti tak, da ne bo ogrožal poplavne 
varnosti. To je začasna rešitev in ne bo v nobenem primeru povečala poplavne ogroženosti 
hiše.  
 
Svetnik Marjan Murovec meni, da je gospoda Vrtovca potrebno podrobno seznaniti s planirano 
izgradnjo. 
 
Svetnik Tomaž Gregorič želi izvedeti, zakaj se je znižal nivo Vogrščka.  
 
Župan pojasni, da se nivo drži 5 metrov nižje zaradi večje stabilnosti jezu. 
 
Svetnik Tomaž želi izvedeti, zakaj se novo križišče pri Martexu in pri stari pošti ne opremi s 
primerno cestno signalizacijo. 
 
Svetnica Katjuša Žigon predlaga osvetlitev novega križišča pri Martexu. 
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Ad. 7) Spremembe in dopolnitve letnega načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja 
 
Župan predstavi predlog spremembe in dopolnitve. Pove, da je za potrebe športnega parka na 
Vogrskem in telovadnice je potrebno približno 6.500 m2. V tem trenutku so lastniki razen enega 
pripravljeni zemljišča prodati. Navede tudi ostala zemljišča. 
To je sedaj samo sklep, da se lahko nekaj kupi. Na osnovi tega se bo sklenilo predpogodbe in 
ko bo v proračunu denar, se bo nakup izvršil.  
 
Svetnik Gregor Kobal se pridruži ob 18.01. 
 
Svetnik Nevo Pregelj v imenu predsednika odbora za gospodarstvo pove, da z zvezi s prodajo 
oziroma zamenjavo zemljišč niso imeli pripomb. Pri nakupu zemljišča za kulturno dvorano na 
Vogrskem predlagajo, da se kupi toliko zemljišča, kolikor bo kupnina od prodane parcele št. 
191/4 k.o. Vogrsko. S tem občine ne bi dodatno obremenili z dodatnimi sredstvi iz proračuna, 
ker mislijo, da bodo prihodki v letošnjem letu manjši, kot so predvideni. 
 
Župan predstavi vsebino naslednjega sklepa, ki pravi o prodaji premoženja. 
 
Župan da predlog sklepa odbora za gospodarstvo, da se na Vogrskem za kulturno dvorano kupi 
toliko zemljišča, koliko se dobi za odprodajo parcele 194/1, na glasovanje: 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 7 
PROTI 5 
 
Župan ugotovi, da je sklep sprejet. 
 
Svetnik Vinko Jarc protestira, saj to ne prispeva k strpnosti med Renčami in Vogrskem. Ko so 
se odkupovala zemljišča športni park, so enotno vsi glasovali za. To je miniranje sožitja. 
300.000 EUR je bilo porabljeno za hruške v Renčah, sedaj pa Vogrsko ne more imeti ene 
majhne dvorane kljub temu, da so v ostalem delu občine že štiri.   
 
Župan pove, da sam sklep še ne pomeni, da se bo karkoli kupilo, ampak da se da v načrt 
programov pridobivanja in prodajanja nepremičnin. 
 
Župan da na glasovanje spremembe in dopolnitve letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da so spremembe in dopolnitve v predlagani obliki sprejete. 
 
 

Ad. 8) Dopolnitve letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem 
 
O točki se je razpravljalo v okviru točke 7. 
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Ad. 9) Predstavitev predloga osnutka OPN – poročevalec: g. Viljem 
Fabčič, Studio 3 
 
Župan predstavi dosedanje aktivnosti in postopke načrtovalca prostorskega načrta. 
 
Svetnik Samo Turel se pridruži ob 18.17. 
 
Župan pove, da bo za osnutek občinskega prostorskega načrta v gradivu za sejo, ki bo dne 16. 
6. 2009. Predvideva, da bodo smernice pridobljene do meseca novembra. Po tem bo tudi javna 
obravnava, na kateri bodo občani podajali pripombe, in do katerih se bo moral občinski svet 
opredeliti. 
 
Župan odredi 10 minut premora. 
 
Po odmoru besedo preda izdelovalcu občinskega prostorskega načrta Viljemu Fabčiču, ki 
predstavi vsebino do sedaj narejenega načrta. 
 
Vinko Jarc želi izvedeti, zakaj je v Renčah v opuščenem glinokopu predvidena zelena cona, na 
Vogrskem pa ni. 
 
Viljem Fabčič pove, da je to zaradi specifičnosti koncesijske pogodbe. 
 
Svetnik Samo Turel želi izvedeti, za koliko se sedaj povečuje površine za izvajanje 
gospodarskih dejavnosti. 
 
Župan pove, da bo v Renčah sproščeno 20 ha zemljišč za poslovno cono.  
 
Svetnik Vinko Jarc ne razume, zakaj ne bi bilo koristno povečati število prebivalcev vsaj čez 
5000. Pogreša strnjeno naselje kakšnih 100 hiš. 
 
 

Ad. 10) Razno 
 
Svetnik Radovan Rusjan pove, da so javni razpisi za šport in kulturo končani. V četrtek je sklic 
vseh društev in klubov tako, da se bodo sredstva lahko razdelila. 
Danes je bilo nabavljeno lahko tovorno vozilo, da se bo lahko tudi kaj počistilo po občini. 
Kot tretjo zadevo vabi  
 
Svetnik Jože Hvalica predlaga izboljšanje stanja v šoli na Vogrskem za telovadbo. Trenutno je 
tam preko 20 otrok, ki telovadijo na hodniku. Predlaga premislek, ali se bo otrokom nekaj 
omogočilo ali pa se bo razmišljalo o Naturi 2000 in tam telovadili. 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob  20.15 uri. 
 
 
Zapisal: Robert Ambrož   
 
   
        Aleš Bucik l. r. 
              ŽUPAN 
 
 
 
 


